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Kandidaten Nederlandstalige Gewestelijke Raad (in alfabetische volgorde) 
 

David BOEL 

Geen voorstelling 

 

 

 

Karin DE BEUL 

Met veel overtuiging stel ik mij kandidaat voor de komende 
NGROD-verkiezingen. Als dierenarts met 32 jaar ervaring in de 
zelfstandige praktijk, weet ik hoe ons beroep geëvolueerd is en welke 
uitdagingen we vandaag de dag ondervinden. Ik startte als 
eenmanszaak. Wat later stapte mijn echtgenoot Henk, ook 
dierenarts, mee in en samen bouwden we onze praktijk uit tot een 
groepspraktijk met zes dierenartsen en drie assistenten. We zijn nog 
steeds onafhankelijk, gericht op eerstelijnszorg bij hond en kat en 

dankzij het interessegebied van Henk bieden we ondertussen ook meer gespecialiseerde zorg voor 
vogels en exoten. 

Onze sector verandert: grote groepen worden talrijker, terwijl de zelfstandige praktijk onder druk 
staat. Ik geloof dat beide modellen kunnen en moeten bestaan, en ik wil me inzetten voor een 
toekomst waarin elke dierenarts – jong of ervaren, zelfstandig of in loondienst – zijn plaats vindt 
en gewaardeerd wordt. 

Daarnaast ligt mij het welzijn van onze beroepsgroep nauw aan het hart. We werken onder hoge 
druk, met veel openstaande vacatures en een nijpend tekort aan collega’s. Onze sector kent het 
hoogste zelfmoordpercentage, een realiteit die we niet mogen negeren. Het psychisch welzijn van 
dierenartsen moet hoger op de agenda komen, met concrete maatregelen om werkdruk en mentale 
belasting te verlichten. 

Een deel van de oplossing ligt ook in een beter statuut voor dierenartsassistenten en 
diergeneeskundige helpers. Door hen een wettelijk erkende rol te geven, kunnen we efficiënter 
werken en de druk op dierenartsen verlagen, zonder in te boeten op kwaliteit van zorg. 

Met mijn vroeger reeds opgebouwde ervaring in de NGROD (2013-2019) en de Gemengde Raad 
van Beroep (2010-2013 en 2022-heden), en met een goed draaiende praktijk waarin jonge collega’s 
hun plaats vinden, heb ik de tijd, motivatie en expertise om me opnieuw in te zetten voor onze 
sector. Ik vraag dan ook jullie steun om samen te bouwen aan een sterke, duurzame en 
menswaardige toekomst voor de diergeneeskunde. 
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 Sarne DE VLIEGHER 

De diergeneeskunde ligt me heel nauw aan het hart. Waar ik ook kom, zal 
ik “dé dierenarts” naar voor schuiven als een belangrijke doch 
ondergewaardeerde maatschappelijke speler op onze terreinen 
(dierenwelzijn, diergezondheid, volksgezondheid en voedselveiligheid).  

Toch durf ik ook kritisch te zijn over de wegen die we als beroepsgroep 
kozen en kiezen. Over de uitdagingen en de kansen in de diergeneeskunde 
denk en schrijf ik al jaren. Het typeert mij als iemand die durft te spreken 
vanuit de drive om ten goede verandering te brengen.  

Ik was 6 jaar raadslid bij de Nederlandstalige Gewestelijke Raad (waarvan de laatste 3 als voorzitter) 
en de Hoge Raad (2010-16) en ben in die laatste sinds maart 2023 de vertegenwoordiger van onze 
Faculteit. Daarnaast was ik 10 jaar bestuurslid bij de National Mastitis Council in de VS (waarvan 1 
jaar als president), ben lokaal partijvoorzitter, lid van de Faculteitsraad, voorzitter van het Instituut 
voor Recht en Ethiek in de Diergeneeskunde, bestuurder bij de lokale voetbalclub en voorzitter 
van de vzw die werkt aan het “Beter voor Dieren” dierenwelzijnskeurmerk. Als hoofd van het M-
teamUGent werk ik al >20 jaar samen met praktijkdierenartsen, veehouders en de industrie. Als 
medeoprichter van MEXTM, besef ik ook hoe uitdagend (én fijn) ondernemen is. Als ik verkozen 
word, zal ik al deze ervaring samen met mijn kennis van de veterinaire wetgeving, mijn academische 
vaardigheden én mijn uitgebreide netwerk ten dienste stellen van mijn mandaat.  

Ook al zullen Ordes de komende jaren onder invloed van Europa steeds minder impact hebben, 
ze zullen moeten blijven waken over de kwaliteit van de kerntaken van hun leden. Onze Orde moet 
daarnaast aan de maatschappij en aan onze stakeholders kenbaar maken hoe belangrijk dierenartsen 
met al hun unieke expertises zijn.  

Om deze uitdagende taken goed te vervullen, heeft de Orde nood aan bekwame, beslagen en 
bevlogen leiders met een duidelijke visie over het beroep én over de rol van de Orde zelf. Enkel zo 
kunnen, in goed overleg, de problemen van vandaag opgelost en de toekomst voorbereid worden. 

Mijn specifieke programmapunten kunnen geconsulteerd worden op www.sarnedevliegher.com.  

 



Persoonlijke voorstelling kandidaten verkiezingen 2025 

 3

Jonas DEMAREZ 

Mijn naam is Jonas Demarez, ik ben 44 jaar oud en sinds meer dan 18 
jaar actief als praktijkdierenarts met een specialisatie in de 
varkenshouderij. Reeds meerdere jaren ben ik lid van de werkgroep 
varkens binnen VEDA. Hierbij stel ik me kandidaat voor de 
verkiezingen van de NGROD. Als varkensdierenarts werk ik dagelijks 
multidisciplinair samen met labo’s, overheid, collega’s uit andere 
domeinen en veehouders. Ik weet hoe belangrijk samenwerking en 
transparante communicatie zijn. Die ervaring wil ik inzetten om de 
Raad sterker, relevanter en meer toegankelijk te maken voor ieder van 

ons. 

De snelle evolutie in de landbouwsector zelf, de externe druk van de burger-consument en de 
marktomstandigheden veranderen ook de rol van de praktijkdierenarts. Ik ben er daarom van 
overtuigd dat actieve dierenartsen uit het veld een grote meerwaarde zijn binnen de NGROD, 
zodat de Orde der Dierenartsen mee is met deze evoluties en ons beroep meegaat met zijn tijd. 
Een prachtig beroep met vele mogelijkheden moet erin slagen ook jong-afgestudeerde collega’s te 
blijven aantrekken en boeien. We hebben ze nodig! 

Kort samengevat: ik zal me inzetten voor: 

- Een open dialoog tussen alle dierenartsdisciplines binnen de Orde 

- Een eerlijke en duidelijke deontologie die werkbaar blijft in de praktijk 

- Versterking van het imago van de dierenarts in de samenleving 

- De inhoud van ons beroep met oog voor de realiteit. 

 

Bert HOLSTERS 

Zelf ben ik afgestudeerd in 2007, afstudeerrichting gezelschapsdieren. 
Ik sta dagelijks in onze, in 2006 samen met mijn vrouw opgerichte, 
goed uitgeruste kleine huisdierenpraktijk.  

Ook heb ik 15 jaar lesgegeven en stond in die tijd mede aan de basis 
van de richting Dierenzorg TSO/BSO te Melle, waardoor ik 
regelmatig overleg had met de HOGENT i.v.m. de toekomstige 
dierverpleegkundigen die daar hun studies aanvatten.  

Ik kandideer dit jaar voor de eerste keer voor de NGROD. Het valt me op dat dierenartsen, 
afgestudeerd in de optie gezelschapsdieren, nauwelijks vertegenwoordigd zijn in de NGROD, 
hoewel zij toch het overgrote deel van de Vlaamse dierenartsen vormen. Het is mijns inziens 
belangrijk om van elke afstudeerrichting praktiserende dierenartsen in de Orde te hebben, naast 
academici, waardoor een gezonde balans kan ontstaan om mee samen te werken.  

Door een goed contact met verschillende diensten op de Faculteit kleine huisdieren te Merelbeke, 
evenals met praktiserende buurtcollega’s, meen ik een sterk beeld te hebben op hetgeen Vlaamse 
dierenartsen van de NGROD (mogen) verwachten.  
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Verwacht van mij vooral een objectieve, realistische en transparante stem die wil bijdragen aan een 
duurzame, pragmatische toekomstvisie en in het bijzonder een consequent beleid voor alle 
dierenartsen. 

 

Leen MOERMAN 

Ik ben Leen Moerman, 42 jaar, mama van 3 jonge kinderen, en 
heb mijn eigen eenmanspraktijk in Wortegem-Petegem. Na 
mijn afstuderen in 2007, volgde ik een internship op de 
buitenpraktijk en deed ik 2 jaar ervaring op in Engeland. Terug 
in België, werkte ik op diverse GHD-praktijken, tot ik in 2013 
mijn eigen praktijk oprichtte. Ik behandel voornamelijk 
rundvee, kleinvee, kameelachtigen en hangbuikvarkens, maar 
ook KHD, paarden, ezels,…  

Door de uitdagingen van een evenwichtige work-life balans en de zorg voor mijn gezin, heb ik 
besloten om mijn praktijk stop te zetten deze zomer. Om mijn passie te kunnen blijven uitoefenen 
ga ik deeltijds bij een collega aan de slag. Vanuit mijn grote liefde voor honden, volg ik een 
postgraduaat tot veterinary behaviourist. Het eerste jaar heb ik inmiddels met succes afgerond. 
Sinds 2017 ben ik voorzitter van de Dierenartsenvereniging van de Vlaamse Ardennen, en van 
2022 tot juni 2025 was ik secretaris van de Interregionale Dierenartsenkring. 

Met mijn kandidatuur bij de Orde, wil ik mij inzetten voor de vele uitdagingen waarmee 
praktijkdierenartsen vandaag mee worden geconfronteerd: administratieve druk, mentale belasting, 
het afvallen van jonge collega’s, en het gebrek aan doordacht beleid vanuit de overheid. Ook 
dierenwelzijn ligt mij nauw aan het hart, en wil ik bijdragen aan meer bewustwording bij aankoop 
van dieren en een beter hulpbeleid na adoptie. Dankzij mijn brede ervaring binnen het beroep, mijn 
engagement en mijn hart voor zowel dieren als mensen, hoop ik een stem te mogen zijn voor jullie 
in de Orde. 

 

Kristof POLLENTIER 

Ik ben Kristof Pollentier, 40 jaar en al ettelijke jaren op de teller als 
zelfstandig dierenarts. Ik ben werkzaam voor zowel grote als kleine 
huisdieren en verricht ook taken als BMO voor het FAVV. Als 
uitsmijter ben ik ook zeer actief bij het Veda vooral voor de BMO 
en de nutsdierenpractici. Daarnaast ben ik vooral een trotse 
echtgenoot en vader van een zoontje (6 jaar) en een dochter (6 
maand).  

Gezond boerenverstand en een groot rechtvaardigheidsgevoel zijn 
mijn belangrijkste speerpunten. Ik sta open voor constructieve dialogen en zoek steeds naar een 
compromis. De uitdagingen voor ons beroep zijn groot en een goede bewaking en 
vertegenwoordiging is een must. 
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De kleine eenmanspraktijken verdienen nog steeds hun plaats in het werkveld en moeten goed 
vertegenwoordigd en gehoord worden. Ook de eerstelijnsdierenartsen, die dag en nacht 
beschikbaar zijn verdienen respect.. Denk maar aan de commotie i.v.m. de wachtdienstregeling en 
bijkomende gevolgen hiervan. Specialisatie en schaalvergroting is van alle tijden, maar evenwicht 
en consensus moeten steeds nagestreefd worden. Hoofdstukken als extern kapitaal en 
dierenassistenten verdienen de nodige aandacht en reflectie. Het is essentieel om het beroep als 
dierenarts te vrijwaren en te verdedigen. Aan de andere kant dreigt uitholling en degradatie van het 
beroep indien er te ver gegaan wordt. Iedere afgestudeerde dierenarts is evenwaardig, ongeacht de 
aantal titels of de grote van hun praktijk. Er is plaats voor iedereen! De NGROD dient om het 
beroep te vrijwaren en te beschermen. Externe en interne klachten worden hier opgevangen en 
beoordeeld, ook wordt er geregeld advies gevraagd inzake belangrijke beleidsveranderingen. Ik 
hoop om de NGROD dichter bij de praktijkdierenartsen te brengen zodoende dat dit niet enkel 
gekend is als een afstandelijk tuchtorgaan, maar vooral als een middel om ons beroep te 
beschermen, te vertegenwoordigen en tegelijk op te waarderen.  

Langs deze weg vraag ik dan ook beleefd uw stem en steun om hierin een actieve rol te kunnen 
spelen. 

 

Robert PROESMANS 

Ik ga door het leven als Bob Proesmans. Afgestudeerd in 1986, en 
deel uitmakend van de eerste lichting Vakdierenarts Kleine 
Huisdieren (2002). Ik startte een gezelschapsdierenpraktijk in 1986 in 
Tongeren “from scratch” samen met mijn vrouw, Mieke Gryffroy. Zij 
legde zich toe op chirurgie, en ik op al wat niet onder het mes ging. 
Zij begon als DMO in België, daarna was ze gedurende 25 jaar 
deeltijds ambtenaar bij het NVWA in Nederland. We zijn er ons van 
bewust dat “diergeneeskundige helpers” een onderdeel kunnen 
vormen van de dagelijkse praktijk, hoe groot- of kleinschalig deze ook 

is. Daarnaast zullen grote(re) structuren, al dan niet onder de vlag van een keten, onontbeerlijk zijn 
om bepaalde patiënten een aangepaste zorg te geven waar de klant om vraagt. Ook de faculteiten 
spelen een belangrijke rol, gezien zij de dierenarts van de toekomst vormen. Als vader van drie 
dochters, elk met een partner, een hogere opleiding en een “leven”, ben ik me bewust van de noden 
en waarden van de nieuwe generatie, de veranderingen op vlak van work-life balance, en de 
veranderingen in accenten en prioriteiten. Ik zetelde als “Limburger” in de Hoge Raad van 2008 
tot 2013, en was tegelijk lid van de Onderzoeksraad. Van 2013 tot 2021 was ik voorzitter van 
SAVAB-Flanders, de vereniging voor dierenartsen gezelschapsdieren, en had contacten met de 
overheid, de faculteit, de orde, AMCRA enz.  Sinds 2025 heb ik al deze functies bewust stopgezet. 
Als ik jullie stem krijg, wil ik niet de perceptie opwekken dat ik iets of iemand anders dan jullie zou 
vertegenwoordigen binnen de NGROD. Mijn doel is om bruggen te bouwen binnen de Orde, maar 
ook met de opleidingsverstrekkers, Europese verenigingen (FECAVA, FVE), de overheid (FAVV, 
FAGG, AMCRA.. ), beroepsverenigingen, maar ook met onze Franstalige collega’s. Ik vraag jullie 
vertrouwen om binnen de NGROD de belangen van ons beroep te beschermen en te behartigen. 
Dit met respect voor wie het beroep uitoefent, en met respect voor de dieren die behandeld 
worden. 
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Sam VAN DE VOORDE 

 Mijn naam is Sam Van de Voorde, 30 Jaar oud en afkomstig uit 
Zomergem. In 2019 ben ik afgestudeerd als dierenarts, optie herkauwers. 
Tijdens die opleiding werd ik geprikkeld door vruchtbaarheid en fokkerij. 
Alhoewel de curatieve diergeneeskunde onmisbaar is, zag ik zelf meer 
mogelijkheden in de preventieve diergeneeskunde. Bedrijfsbegeleiding in 
onder andere vruchtbaarheid sluit daar naadloos op aan. Daarom was in 
2019 mijn keuze voor CRV al snel gemaakt. Daar werk ik tot op vandaag 
nog steeds. Eerst als KI-dierenarts in het Meetjesland, nu al bijna 3 jaar 
als Teamleider KI Vlaanderen. Zo stuur ik een groep van 45 KI- en ET-

dierenartsen aan. Een boeiende, maar uitdagende functie, die me in contact brengt met veel 
collega’s en me een duidelijke kijk geeft op de actuele ontwikkelingen in onze sector.  

De diergeneeskunde kent de dag van vandaag flink wat uitdagingen. Er studeren minder en minder 
dierenartsen af en het opgelegde ingangsexamen helpt ons zeker niet. Bovendien is het niet meer 
evident om 24/7 te werken. Dat realiseren de afstuderende collega’s zich maar al te goed. Daar 
kunnen we allemaal wat van vinden, maar het is aan ons als sector om in te spelen op de behoeften 
van de jonge dierenartsen. De bedrijven en praktijken die dit goed begrijpen, trekken de beste 
mensen aan en zien een mooie toekomst voor zich uitgerold.  

Daarom wil ik mijn steentje bijdragen om de toekomst te verzekeren van ons prachtige beroep. Als 
Raadslid van de Orde wil ik opkomen voor onze jonge collega’s en verbindingen creëren tussen 
praktijken én aanbelangende bedrijven. 

 

Laura VANKEERSBILCK 

Sinds mijn zevende wist ik wat ik wilde worden: dierenarts. Die 
kinderdroom werd werkelijkheid dankzij hard werken, 
doorzettingsvermogen en een groot hart voor dieren. 

Na mijn studies begon ik met volle overtuiging aan mijn carrière. Ondanks 
waarschuwingen over de moeilijke arbeidsmarkt, bleef ik trouw aan mijn 
roeping. 

Na werken in verschillende praktijken, opende ik in 2022 mijn eigen 
praktijk in Pittem/Egem. Daarnaast ben ik actief in het dierenasiel in Brugge, waar ik dagelijks in 
aanraking kom met dieren die zorg en bescherming nodig hebben. 

Ik combineer praktijkwerk, asielzorg, FAVV-keuringen en vrijwilligerswerk in Spanje – een brede 
ervaring die mij toont wat er leeft binnen onze sector. 

Ik wil opkomen voor: 

• het welzijn van mens én dier, 

• een haalbare werkdruk voor dierenartsen, 
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• betere voorbereiding van studenten op de praktijk, 

• samenwerking, transparantie en kennisdeling onder collega’s, 

• een sterkere rol van dierenartsen in ethische en maatschappelijke discussies. 

Ik ben gedreven, geëngageerd en sta met beide voeten in het werkveld. 

Met uw stem wil ik me inzetten voor een warme, realistische en toekomstgerichte diergeneeskunde. 

 

 


